



Architects Registration Board

Hong Kong Special Administrative Region

建築師註冊管理局

香港特別行政區

Summary Notes of the 7th ARB Meeting 2012-2013

2012-2013 第七次建築師註冊管理局會議簡要

Date: 13 March 2013

日期：2013年3月13日

1) Appointment to Government Committee

政府委員會任命

Contractors Registration Committee ("CRC") Panel

承建商註冊事務委員會小組

For the CRC nomination, the Buildings Department ("BD") confirmed the appointment of 13 RAs as follows:

屋宇署確認以下 13 位由建築師註冊管理局提名的承建商事務委員會小組成員的提名任命：

Re-nominations (8):

再次提名 (8):

1. CHAN Ka Man Carmen 陳嘉敏
2. CHAN Kok Lin Roger 陳國麟
3. HO Shing Chak Stephen 何承澤
4. HSIUNG Yee Ming Donna 熊依明
5. LAU Pui Chuen Lisa 劉佩荃
6. LEUNG Hon Ming 梁漢明
7. LI Kwok Hing 李國興
8. SHEN Edward 沈埃迪

New Nominations (5):

新提名 (5):

9. CHENG Chung Leung 鄭仲良
10. HO Chi Lok Nevin 何智諾
11. LUI Man Chun Marco 呂文俊
12. NGAN Man Ho 顏文皓
13. TAM Kwok Wing 譚國治

2) Education & Accreditation Issues

教育及評審資格事宜

Negotiation with Royal Institute of British Architects (RIBA) on mutual recognition of accreditation systems

與英國皇家建築師協會商討互認事宜

The Board noted that both FUNG Yin Suen Ada, HKIA President, and Rosman WAI, Chair of Board of Educational Affairs, attended the Commonwealth Association of Architects General Assembly at Dhaka, Bangladesh, from 20-21 February 2013, and had a meeting with RIBA representatives to explore the possibility of reaching mutual recognition of accreditation systems.

建築師註冊管理局獲悉香港建築師學會會長馮宜萱及教育事務委員會主席衛翠芷出席了



Architects Registration Board

Hong Kong Special Administrative Region

建築師註冊管理局

香港特別行政區

2013年2月20-21日在孟加拉舉辦的英聯邦建築師大會，並與英國皇家建築師協會會晤，就達成互認的可能性進行了有益探討。

Invitation to HKIA to observe the Canberra Accord's 4th General Meeting in Mexico (1-3 May 2013)

邀請香港建築師學會作為觀察員列席在墨西哥舉辦的坎培拉協議第四次會議（2013年5月1-3日）

The Canberra Accord focused exclusively on the substantial equivalence of accreditation systems for professional degree programs in architecture. Rosman WAI, Chair of Board of Educational Affairs of HKIA and Dominic LAM, Chairman of ARB attended the Canberra Accord's 4th General Meeting as observers in Mexico from 1-3 May 2013.

坎培拉協議主要著眼於在建築專業學位的課程的認可制度的實質相關性。香港建築師學會教育事務部主席衛翠芷及建築師註冊管理局主席林光祺先生作為觀察員出席了於2013年5月1-3日在墨西哥舉辦的坎培拉協議第四次會議。